





الرقم: 2024 / 106 / 480

التاريخ: 2024 / 5 / 14

الموافق: 6 / ذو القعدة / 1445

## <u>تعميــم Circular</u> رقم (54) No

## Honorable Members of the ASE Good Greetings,,,

Following to our Circular No. (50) dated 01/05/2024, regarding the suspension of trading in shares of UNION TOBACCO & CIGARETTE INDUSTRIES Company (UTOB), for failing to provide the ASE with its reviewed interim financial statements for the period ended 31/03/2024 within the specified period, and since the ASE was provided with the required financial statements, Kindly note that the following actions will be taken:

First: The shares of the above mentioned company will continue to be suspended for two trading sessions due to its accumulated losses which exceeded 100% of its capital according to its reviewed interim financial statements for the period ended 31/3/2024, by virtue of the provisions of Article (6/B) of the "Procedures Bases Regarding Listed Companies which have Accumulated Losses Amounted to 50% or More of its Capital For the Year 2014".

## السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين تحية طيبة وبعد،،،

لاحقاً لتعميمنا رقم (50) تاريخ 2024/05/01 بخصوص إيقاف التداول بأسهم شركة مصانع الاتحاد لانتاج التبغ والسجائر (UTOB) لعدم قيامها بتزويد البورصة بالبيانات المالية للربع الأول عن الفترة المنتهية في 2024/03/31 خلال المدة المحددة لذلك، وبالإشارة الى قيام الشركة المذكورة أعلاه بتزويد البورصة بالبيانات المالية المطلوبة، أرجو اعلامكم بأنه سيتم اتخاذ الإجراءات التالية:

أولاً: استمرار إيقاف التداول بأسهم الشركة المذكورة أعلاه لمدة جلستي تداول، نظراً لأن الخسائر المتراكمة للشركة المذكورة أعلاه قد تجاوزت 100% من رأسمالها وفقاً للبيانات المالية المرحلية عن الفترة المنتهية في 2024/3/31، وذلك استناداً لأحكام المادة (6/ب) من "أسس الإجراءات بحق الشركات المدرجة في السوق التي تبلغ خسائرها المتراكمة السوق التي تبلغ خسائرها المتراكمة 201% فأكثر من رأسمالها لسنة 2014".



Second: Trading in the above mentioned company's shares will be resumed as of Thursday 16/05/2024, by virtue of the provisions of Article (16) of the Directives for Listing Securities on the Amman Stock Exchange.

ثانياً: إعادة التداول بأسهم الشركة المذكورة أعلاه في البورصة وذلك اعتباراً من صباح يوم الخميس الموافق 2024/05/16 وذلك استناداً لأحكام المادة (16) من تعليمات ادراج الأوراق المالية في بورصة عمان.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

CC: - Jordan Securities Commission

- Securities Depository Center
- Operations Department
- Above mentioned company.

نسخة: - هيئــة الأوراق الماليــة.

- مركز إيداع الأوراق المالية.

- دائرة العمليات.

- الشركة المذكورة أعلاه

1.29